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Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Rady školy ZŠ Tlmače, konaného dňa 29. 3. 2021  

 

 

 

Miesto a čas konania :       ZOOM- konferencia,  o 17,00 hod. 

 

Prítomných:                        10 členov  

 

Hostia    :                             Mgr. Helena Barátová – riaditeľka školy 

 

 

Program :   

1. Otvorenie 

2. Výročná správa RaŠ za rok 2020 

3. Vyhodnotenie výchovno - vzdelávacích výsledkov za I. polrok šk. roku 

2020 / 2021 

4. Oboznámenie s rozpočtom školy na kalendárny rok 2021 

5. Aktuálne informácie o chode školy 

6. Informácie o ukončení projektu 

7. Diskusia 

8. Záver 
 

 

 

 

1) Predsedkyňa RaŠ Mgr. Nichtová otvorila zasadnutie a oboznámila prítomných s jeho programom. 

2) Mgr. Nichtová prečítala Výročnú správu RaŠ za rok 2020. Správa je prílohou tejto zápisnice.  

3) Mgr. Barátová oboznámila prítomných s výchovno-vyučovacími výsledkami za prvý polrok 

školského roku 2020/2021 a s udelenými výchovnými opatreniami. Ďalej informovala 

o dištančnom vzdelávaní, o zmene hodnotenia výchovných predmetov na druhom stupni zo 

známky na absolvoval, ktoré bolo schválené pedagogickou radou.  Hodnotenie 1. polroku bolo 

ukončené 31.1.2021 vo všetkých ročníkoch. Pani riaditeľka oboznámila prítomných o súťažiach 

a akciách, ktoré prebehli v 1. polroku, o pripravovaných súťažiach a testovaní deviatakov v 2. 

polroku, ktoré sa uskutoční 9.6.2021. Vzhľadom na epidemiologickú situáciu väčšina súťaží 

prebehla online, športové súťaže boli zrušené. 

4) Mgr. Barátová informovala o rozpočte školy na kalendárny rok 2021. Minulý školský rok sme 

ukončili vyrovnaným rozpočtom. V rozpočte na rok 2021 došlo k zníženiu normatívov, 

prevádzkové náklady na teplo však sú navýšené. Vlastné príjmy školy sú na nule, keďže nebolo 

možné prenajímať telocvičňu. V mestskom rozpočte nám schválili 10 000 eur na opravu podláh 

v triedach, na maľovanie chodby, opravu podlahy v ŠKD a pre ŠJ. Rozpočet je k nahliadnutiu 

v ZŠ. 

 

5) Mgr. Barátová oboznámila prítomných o chode školy, ktorú za prísnych epidemiologických  

opatrení navštevujú žiaci prvého stupňa a deviataci v skupinách 5+1. Vstup žiakov do školy je 

možný len s vyhlásením o bezinfekčnosti a negatívnym testom jedného rodiča žiaka na prvom 

stupni, na druhom stupni s negatívnym testom žiaka. Triedy sú rozmiestnené po poschodiach, 

maximálne tri triedy na poschodí, každá trieda obeduje samostatne v určenom čase, každý žiak 

sedí sám pri jednom stole. ŠKD má sedem oddelení, v prevádzke je aj ranná družina. Pri vstupe 

do budovy, v ŠJ  a ŠKD je zabezpečená dezinfekcia. 
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6) Mgr. Barátová informovala o ukončení projektu Inovácia foriem a metód výchovno-

vzdelávacieho procesu v Tlmačoch. Projekt bol na našej škole realizovaný od 1. 3. 2019 – 28. 2. 

2021. 

 

 

7) Diskusia : 

Pani Chovanová -  predniesla požiadavku rodičov o predĺženie prevádzky ŠKD do 16:00, 

prípadne až do 16:45 hod. Pani riaditeľka prisľúbila, že hneď po uvoľnení opatrení bude 

prevádzka ŠKD predĺžená, nakoľko pri opatreniach, ktoré sú na škole v momentálnej 

epidemiologickej situácii nie je možné z prevádzkových dôvodov toto uskutočniť, keďže sa deti 

nemôžu v skupinách miešať. 

Mgr. Árendášová - navrhla do štatútu rady školy zapracovať dodatok, ktorý umožní online 

hlasovanie členov rady školy a úpravu počtu stretnutí rady školy. Členovia rady školy súhlasili 

s návrhom a predsedníčka rady školy ich zapracuje do štatútu.  

Ing. Spasičová – požiadala pani riaditeľku o bližšie  informácie o kloktacích testoch a možnosti 

využitia antigénových testov žiakov druhého stupňa. Pani riaditeľka informovala, že obidva testy 

budú akceptované a výber bude na rozhodnutí rodičov.  

MUDr. Kubica – predložil návrh, či nie je možné perspektívne v siedmom ročníku premýšľať 

o nemeckom jazyku ako  druhom cudzom  jazyku na škole a nahradiť ním ruský jazyk. Pani 

riaditeľka uviedla, že sa nad tým uvažuje a do budúcna sa budeme snažiť zabezpečiť výučbu 

nemeckého jazyka, ale momentálne to nie je možné z personálneho obsadenia školy.  

 

8)  Po vyčerpaní programu Mgr. Nichtová ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým  prítomným za 

účasť. 

 

 

 

 

V Tlmačoch dňa 29.3. 2021 

Zapísala: Mgr. E. Majzlíková 


